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Hila goedemorgen,

Hierbij de input voor het AO van vandaag; succes!

Groet

Verlenging avondklok:

De verlenging van de avondklok krijgt relatief weinig aandacht. Media schrijven vooral feitelijk dat een grote meerderheid in de

Kamer instemt. AD stelt dat scepsis als “sneeuw voor de zon is verdwenen”. Volkskrant schrijft dat “ondanks geen bewijs over

het effect”, de verlenging wordt gesteund door een meerderheid in de Kamer. Telegraaf is wat uitgebreider en kopt “Kabinet

worstelt met avondklok”. Volgens ‘betrokkenen’ was er vooraf het debat al gepuzzeld aan een compromis om voldoende politieke
steun te houden. Het debat was -zeker voor Haagse begrippen- “in een vloek en een zucht” voorbij. De krant schenkt nog

aandacht aan een ander compromis: dat van het weegmoment. De avondklok wordt losgekoppeld van de andere maatregelen
zodat de maatregelen op 23 februari weer zou kunnen stoppen; een wens van D66 en CU. Tot slot vertellen ‘betrokkenen’ dat de

avondklokrellen nauwelijks een rol hebben gespeeld bij de besluitvorming. Wel zou het het Kabinet hebben ‘overvallen’.

Cijfers:
‘Mildere regels gloren’, kopt Telegraaf groot op de voorpagina. Nu de R-waarden voor de klassieke als de Britse variant daalt en

het aantal positieve tests afneemt, neemt de hoop op versoepeling toe. Viroloog BxIEE stelt dat de komende twee weken

cruciaal zijn voor eventuele versieringen. In een groot artikel met aanlokkelijke foto van de Middellandse Zee gaat het in op de

gesprekken tussen I&W en de reissector over ‘coronavrije luchtcorridors’. In de reissector heerst voorzichtige hoop dat het vanaf

augustus “weer goed zal komen”. De meivakantie komt te vroeg. Maar in media ook een veel voorzichtiger beeld. NRC stelt dat

het sneeuw en ijs de Coronacijfers ‘vertroebelen’ en kunnen gaan vertroebelen de komende week wanneer minder mensen zich

zullen gaan laten testen door het winterse weer. De vraag die in artikelen als NRC boven de huidige cijfers zweeft is: rekenen we

ons niet te rijk?

Vaccinatiedata:

In het redactionele commentaar van FD, met de kop ‘Alerte overheid gewenst bij vaccinatiedata’, wordt de overheid opgeroepen

zélf standaarden te formuleren waar marktpartijen aan moeten voldoen om vaccinatiedata van Nederlandse burgers te mogen

beheren, net zoals bij de ontwikkeling van de corona-zpp is gegaan. Dat de Europese privacywet in die standaarden centraal

moet staan, is evident. Het FD sluit af dat het vindt dat ‘big tech” geld mag verdienen aan vaccinatiedata, zolang dat maar dus

onder de juiste voorwaarden gebeurt.

Verkiezingen:
Uit een rondgang van het NRC blijkt dat OMT-deskundigen zich zorgen maken over het risico van het houden van verkiezingen
midden in een mogelijke derde golf. Het kabinet zou het OMT nog niet om advies hebben gevraagd over of én hoe de

verkiezingen kunnen doorgaan, maar verschillende leden vinden dat het OMT de potentiele gevolgen ervan moeten bespreken en

doorrekenen.

Datalek speelt vooral in Kamer:

Gisteravond maakte NOS bekend, op basis van vertrouwelijke stukken die zijn ingezien, dat de GGD opnieuw kampt met ICT-

problemen; zo zou de beveiliging van www.coronatest.nl tekort schieten. Deze ochtend speelt het nauwelijks in de

ochtendkranten, alleen enkele nieuwswebsites die het bericht gisteravond overnamen van NOS/ANP, maar vooral bij betrokken

Kamerleden:

PvdA-Kamerlid Attje Kuiken: “Opnieuw datalek bij de GGD. Dit kan zo niet door blijven gaan. Testen is belangrijk om uit deze

crisis te komen en het helpt niet als het vertrouwen van mensen weer geschonden wordt. Minister De Jonge moet snel met uitleg
komen!”

D66-Kamerlid IEEEEI: Opnieuw groot ICT-probleem bij de GGD. De beveiliging van de Coronatest-website schiet te

kort. Het ministerie van Binnenlandse Zaken dreigt de website af te sluiten van DigiD (met aanzienlijke gevolgen). D66 wil

duidelijkheid over de consequenties.” & "Morgenochtend om 10.00 uur kan ik de -op mijn verzoek ter inzage gelegde- geheime
risico-analyse van de GGD inzien in de Tweede Kamer. Dan blijkt cok in hoeverre dit al bekend was en/of welke

(databeveiligings)problemen er nog meer spelen bij de GGD. Het wordt wel veel zo.” & "Een gehaaste Kamerbrief van 1 kantje
over de GGD-website. Een vraag is natuurlijk sinds wanneer dit bekend is bij GGD en ministerie. Vorige week tijdens het

Kamerdebat heb ik uitdrukkelijk gevraagd of er nog niet gemelde dingen waren. Wordt morgen vervolgd.”

Aanhoudende schaatskoorts:

Ook de schaatskoorts houdt nog steeds aan; de KNSB stuurt vandaag een plan van aanpak voor een mogelijk NK op natuurijs
naar het ministerie van VWS. Het plan is om dit coronaproof en veilig te organiseren. Dit moet op een plek gebeuren waar geen

publiek bij kan en waar alleen rijders op het ijs kunnen. Voorstanders van wedstrijden op natuurijs noemen het nog steeds de

‘Perfecte bliksemafleider voor de corona-moeheid’ en tegenstanders vinden de wedstrijden niet passen in het huidige klimaat.
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